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برگزاری اولین جلسه کارگروه توسعه مدیریت دانشگاه در سال 1401

اولین جلسه کارگروه توسعه مدیریت دانشگاه علوم پزشکی تبریز برگزار شد .

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریزاولین جلسه کارگروه توسعه مدیریت ومنابع دانشگاه با حضور دکتر حیدر فتح زاده معاون توسعه مدیریت وسرمایه انسانی

سازمان مدیریت وبرنامه ریزی استان به همراهی دکتر بهمن نقی پوررئیس دانشگاه،دکتر علی جنتی معاون توسعه مدیریت ومنابع دانشگاه وسایراعضاء،روز دوشنبه 22فروردین

ماه 1401 در سالن کنفرانس دانشگاه برگزار شد.

در این جلسه موضوع ابلاغ شاخص های اختصاصی و عمومی مطرح و چالش های دیرکرد ابلاغ این شاخص ها مورد بحث و بررسی قرار گرفت. نظر به اینکه در طول سالیان

گذشته نیز ابلاغ شاخص های برنامه ارزیابی عملکرد (جشنواره شهید رجایی) در ماههای منتهی به پایان سال انجام می گرفت در سالجاری نیز شاخصهای اختصاصی با تاخیر فراوان

ابلاغ گردید.

همینطور نظر به اینکه تعیین اهداف شاخص های اختصاصی ارزیابی سال 1400 بسیار غیرواقعی و تقریبا غیرقابل دستیابی به نظر می رسید با طرح این موضوع، پیشنهادات و

راهکارهای ارائه شده نیز مورد بررسی قرار گرفت..

در ادامه معاون محترم توسعه مدیریت و منابع دانشگاه دکترجنتی در خصوص تعامل و هماهنگی با مسئولین این امر در مرکز توسعه مدیریت و تحول اداری وزارت بهداشت قول

مساعد داد. همچنین دکتر فتح زاده معاون محترم توسعه مدیریت و سرمایه انسانی سازمان مدیریت با توضیحات کاملی در خصوص شاخص های عمومی، توزیع امتیازات،

اهداف و برنامه های مربوطه را تبیین نموده و راهنمایی های لازم را به دبیران و کارشناسان برنامه ارائه کرد.

در پایان دکتر نقی پور نیز در راستای صحبت های معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه ضرورت بررسی و اعلام چالش های موجود در شاخص های اختصاصی را به متولی امر

در مرکز توسعه مدیریت و تحول اداری وزارت بهداشت تاکید نمود
.
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